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TAUTSAIMNIECĪBAS KOMITEJAS SĒDES  

PROTOKOLS Nr.2 
Talsos  

2019. gada 4. februārī 

Sēde sasaukta plkst. 15.00 

Sēdi atklāj plkst. 15.00 

 

Sēdi vada: Ģirts Kalnbirze – komitejas priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē: Aija Lorence – pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 6 Tautsaimniecības komitejas locekļi: 

Edmunds Demiters (iziet plkst.15.54, atgriežas plkst.15.56) 

Ģirts Kalnbirze  

Sandra Pētersone (no plkst.15.01) 

Lauris Pīlēģis  

Alfons Spēks (no plkst.15.01) 

Oļegs Solovjovs  

 

Sēdē nepiedalās 2 Tautsaimniecības komitejas locekļi: 

Almants Kalniņš – attaisnotu iemeslu dēļ 

Edgars Zelderis – attaisnotu iemeslu dēļ 

 

Sēdē piedalās citi deputāti: 

Ilva Norenberga (no plkst.15.05) 

Inga Gluzda (no plkst.15.56) 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Modris Jaunvalks – Talsu novada pašvaldības izpilddirektors 

Guntra Tālberga – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas vadītāja 

Jolanta Didžus – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas projektu vadītāja 



 

Laura Purkalne – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas 

Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Nellija Dziedātāja-Osallivana – Talsu novada būvvaldes Arhitektūras daļas vadītāja 

Edvards Šnēfelds – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas Komunālo pakalpojumu 

daļas vadītājs 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas  datortīkla 

administrators 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi: 

Normunds Strēlnieks – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs  

Kitija Vecmane – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Igors Kude – SIA “Talsu ūdens” valdes loceklis 

Ainārs Mazjānis – darba grupas par skeitparka izveidi pārstāvis 

 

 

Sēdes vadītājs Ģ.Kalnbirze secina, ka nav sēdes kvoruma, jo vairāki deputāti 

attaisnojošu iemeslu dēļ nav varējuši ierasties. Paskaidro – tā kā darba kārtībā ir tikai 

informatīvās daļas jautājumi, tos var izskatīt arī bez kvoruma. 

 

Ģ.Kalnbirze informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma  39.1 punktu 

komitejas sēdē tiek veikts audioieraksts, un brīdina klātesošos par atbildību par iegūto datu 

izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

Plkst.15.01 ienāk S.Pētersone un A.Spēks. 

No plkst.15.01 Tautsaimniecības komitejai ir kvorums (tā ir lemttiesīga). 

 

Ģ.Kalnbirze iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

Iebildumu vai citu priekšlikumu nav. 

 

 

Darba kārtība: 

Informatīvā daļa: 

1. Darba grupas informācija par skeitparka izveidi Talsu pilsētā. 

2. Par multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa arhitektoniskās apjomu 

kompozīcijas 3D vizualizācijas vidē izstrādi. 

3. Par izmaksu pieaugumu projektam “Brīvā laika pavadīšanas un jauniešu atbalsta 

centra Pastendē darbības paplašināšana un dažādošana”. 

4. Informācija par SIA “Talsu ūdens” darbu 2018.gada 2.pusgadā. 



 

1.informācija 

Darba grupas informācija par skeitparka izveidi Talsu pilsētā 

Ģ.Kalnbirze, A.Dimante, A.Spēks, I.Norenberga, A.Mazjānis 

 

A.Dimante iepazīstina ar darba grupas par skeitparka izveidi Talsu pilsētā informāciju. 

(Tiek demonstrēta prezentācija.) Informē, ka sākotnēji darba grupā tika apskatītas divas 

skeitparka izveides vietas – āra skeitparks Lielajā ielā 22 (asfaltētais laukums, kur kādreiz jau 

bijis skeitparks) un iekštelpu skeitparks K.Valdemāra ielā 19 (bijusī katlu māja aiz Talsu 

sporta nama). Iepazīstina ar abu vietu plusiem un mīnusiem. Izvērtējot abas minētās vietas, 

darba grupa izlēmusi par labu risinājumam K.Valdemāra ielā 19. Izvērtējot finanšu iespējas, 

secināts, ka pašlaik nav nekādu ES fondu vai citu iespēju, kur varētu piesaistīt kaut daļu 

finansējuma, tā kā viss finansējums būtu uz pašvaldību.  

Plkst.15.05 ienāk I.Norenberga. 

Notiek diskusija. 

Ģ.Kalnbirze piedāvā informāciju pieņemt zināšanai un aicina izpildvaru strādāt tālāk 

pie šī projekta realizācijas. 

 

Komiteja pieņem informāciju zināšanai. 

 

 

2.informācija 

 Par multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa arhitektoniskās apjomu 

kompozīcijas 3D vizualizācijas vidē izstrādi 

Ģ.Kalnbirze, J.Skujeniece, N.Dziedātāja-Osallivana, I.Norenberga, E.Demiters, A.Spēks, 

L.Pīlēģis 

 

J.Skujeniece informē, ka darba grupā runāts par izpētes veidu – 3D vizualizācijas vidē 

izstrādi. Tā kā domes lēmums nosaka, ka ir jāizvērtē ne mazāk kā divas vietas, tad šī būtu kā 

papildu iespēja izvērtēt multifunkcionālā sporta un rekreācijas kompleksa apjomu un to, kā tas 

izskatīsies vidē. Par vizualizācijas izstrādi diskutējuši arī ar vadību, nebijis vienots viedoklis. 

Veikuši arī cenu aptauju. Šobrīd izvērtēšanai palikušas divas vietas – Jaunatnes iela 7, kas ir 

privātīpašums, un Ezera iela 26.  

N.Dziedātaja-Osallivana paskaidro, ka minētās metodes mērķis ir iegūt vizuālu 

priekšstatu, kāda ēka varētu izskatīties vienā un otrā novietnē. (Tiek demonstrēta 

prezentācija.) 

Notiek diskusija. 

E.Demiters ierosina priekšlikumu – nemānīt sevi, ir tikai viens zemes gabals, ko var 

izmantot un kaut rītdien sākt projektēšanas darbus, tādēļ ir pret ieceri kaut ko vēl vizualizēt. 

Pieļauj, ka viņi kā deputāti visticamāk nepieņems lēmumu par vēl papildu finansējuma 

piešķiršanu zemes iegādei. Attiecībā par tehniski ekonomiskā pamatojuma izstrādi – lēmums 

ir pieņemts, darbs tiek veikts, ir atrunāts finansējums, to arī izdarīt. 

I.Norenberga norāda, ka tādā gadījumā pazūd jēga tehniski ekonomiskajam 

pamatojam, ja ir tikai viena vieta, ko izvērtēt. 

Ģ.Kalnbirze ierosina priekšlikumu – virzīt šo jautājumu kā lēmuma projektu uz 

Finanšu komiteju un pēc tam uz domes sēdi, lai kopīgi kā deputāti pieņemtu lēmumu par vietu 

un 3D vizualizācijas izstrādi, vai ir/nav nepieciešama. 



 

A.Spēks papildina Ģ.Kalnbirzes priekšlikumu – lai domes priekšsēdētājs pirms 

Finanšu komitejas satiekas ar minētās zemes īpašnieku un mēģina vest sarunas, tad saprastu, 

vai domei ir cerības. Ja cerību nav, tad doma jāatmet. Vērš uzmanību, uz iespējamajām zemes 

izmaksām. 

Ģ.Kalnbirze pauž saprasto, ka komitejai nav iebildumu saistībā ar viņa izteikto 

priekšlikumu – virzīt šo jautājumu kā lēmuma projektu uz Finanšu komiteju. 

J.Skujeniece min – ja šobrīd iet jau lēmuma projekts par vietas izvēli, vai ir jēga vēl 

lemt par vizualizāciju. 

Ģ.Kalnbirze paskaidro, ka Finanšu komitejā būtu diskusija par vizualizāciju un par 

vietas izvēli, pēc Finanšu komitejas būtu skaidrs, vai vietu jau var izvēlēties, vai nē. 

A.Spēks atgādina savu priekšlikumu. 

Ģ.Kalnbirze, uzklausot A.Spēka priekšlikumu, piedāvā – lūgt izpilddirektoram 

griezties pie domes priekšsēdētāja un informēt viņu par to, ka Finanšu komitejā vēlētos 

skaidrību par zemes iegādi Jaunatnes ielā 7, Talsos. 

Iebildumu nav. 

 

Komiteja vienojas: 

1) virzīt šo jautājumu kā lēmuma projektu uz Finanšu komiteju un pēc tam uz domes 

sēdi, lai kopīgi kā deputāti pieņemtu lēmumu par vietu un 3D vizualizācijas 

izstrādi, vai ir/nav nepieciešama; 

2) lūgt izpilddirektoram griezties pie domes priekšsēdētāja un informēt viņu par to, 

ka Finanšu komitejā vēlētos skaidrību par zemes iegādi Jaunatnes ielā 7, Talsos. 

 

 

3.informācija 

 Par izmaksu pieaugumu projektam “Brīvā laika pavadīšanas un jauniešu 

atbalsta centra Pastendē darbības paplašināšana un dažādošana” 

Ģ.Kalnbirze, L.Purkalne, A.Spēks, I.Norenberga, K.Vecmane, S.Pētersone 

 

L.Purkalne ziņo par izmaksu pieaugumu projektam “Brīvā laika pavadīšanas un 

jauniešu atbalsta centra Pastendē darbības paplašināšana un dažādošana”. (Tiek demonstrēta 

prezentācija.) Izmaksu pieaugums saistīts ar nepieciešamību izstrādāt apliecinājuma karti. Tās 

izmaksas pēc cenu aptaujas ir 3 388,00 euro. Noteiktais projekta īstenošanas laiks netiktu 

kavēts. 

Notiek diskusija. 

Ģ.Kalnbirze ierosina priekšlikumu – virzīt jautājumu kā lēmuma projektu uz Finanšu 

komiteju, jo pretējā gadījumā šī projekta virzība apstājas. 

 

Atklāti balsojot („par” – 5, „pret” – nav, „atturas” – 1), komiteja nolemj virzīt 

jautājumu kā lēmuma projektu uz Finanšu komiteju. 



 

4.informācija 

 Informācija par SIA “Talsu ūdens” darbu 2018.gada 2.pusgadā 

Ģ.Kalnbirze, I.Kude, S.Pētersone, A.Spēks, E.Demiters 

 

I.Kude iepazīstina ar SIA “Talsu ūdens” darbu 2018.gada 2.pusgadā. (Tiek 

demonstrēta prezentācija.) Norāda, ka SIA “Talsu ūdens” strādā pie jauna tarifa izstrādes. 

Plkst.15.54 iziet E.Demiters, atgriežas plkst.15.56. 

Plkst.15.56 I.Gluzda. 

Notiek diskusija. 

 

Komiteja pieņem informāciju zināšanai. 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.16.03 

 

 

 

Sēdes vadītājs:  .......................................................... Ģ. Kalnbirze 

 

Komitejas locekļi:  ..........................................................  E. Demiters 

..........................................................  S. Pētersone 

..........................................................  L. Pīlēģis 

.......................................................... O. Solovjovs 

..........................................................  A. Spēks 

 


